
 Udruga pomorsko športskih ribolovaca 

                „Pješčana Uvala“  

Pješčana Uvala 1. ogr. 2A, 52100 Pula  

 
 
 

ZAPISNIK 

sa 7. sjednice UPŠR „PJEŠČANA UVALA”, održane 20.11.2024. s početkom u 18:00 sati u 

društvenom domu 

 

UPRAVNI ODBOR: Prisutni: Matej Njavro, Robert Kostrenčić, Dragan Perović, Božo Simović,  

Odsutni: Dragan Modrušan, Nevio Sokolić i Aldo Peruško 

NADZORNI ODBOR: Ljubo Babović 

                                    

DNEVNI RED 
 

1. Otvaranje Sjednice 

2. Utvrđivanje kvoruma 

3. Usvajanje dnevnog reda 

4. Određivanje datuma održavanja redovne godišnje skupštine 

5. Plan rada za 2025. god. 

6. Financijski plan za 2025. god. 

7. Plana rada sportske sekcije za 2025. god. 

8. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

9. Razno 

 

1. Otvaranje Sjednice  
 
Predsjedavajući g. Matej Njavro započinje točno u 18.00 sati s radom Upravnog 
odbora Udruge, te pozdravlja prisutne članove.  

 
 

2. Utvrđivanje kvoruma  
 
Predsjednik Matej Njavro konstatira da od 7 članova Upravnog odbora nedostaju 3 
člana koji su opravdali svoj izostanak. 
 

 



3. Usvajanje dnevnog reda  
 
Predsjednik daje na raspravu predloženi dnevni red. Dnevni red je jednoglasno 
usvojen. 
 
 

4. Određivanje datuma održavanja redovne godišnje skupštine 
 

Predsjednik udruge predlaže da se redovna godišnja Skupština održi u nedjelju  

15.12 2024. god. u Društvenom domu u Pješčanoj Uvali s početkom u 11:00 sati . 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
 
5. Plan rada za 2025.god. 

 

Predsjednik iznosi plan rada za 2025. god. koji se nalazi u nastavku, s nadopunom 

da se pod točkom 3. uvrsti i sanacija gazišta u sportskoj lučici. 

Plan rada za 2025. god. jednoglasno je prihvaćen. 

 

 Plan rada za 2025. god.  

 

1. Kontrola i zamjena priveznih linija (mooringa) –  Nakon zamijene svih sidrenih 

sistema gatova, prelazi se na kontrolu i zamjenu priveznih linija – mooringa kao i 

pripadajućih lanaca što stvara kompletno novu podvodnu infrastrukturu koja osi-

gurava sigurno privezivanje narednih godina. Također se nastavlja zamjena 

dasaka na molovima. 

 

2. Sudjelovanje u natjecanjima u 2025. godini – Nakon ostvarenih sportskih us-

pjeha u protekloj 2024. godini, također se za slijedeću godinu planiraju sudjelova-

nja na Državnim natjecanjima i kupovima u podvodnom ribolovu, treninzi i škole 

podvodnog ribolova, eko akcije čišćenja podmorja, lokalna druženja, te poticanje 

drugih sportskih sekcija posebice udičarenja. 

 

 
6. Financijski plan za 2025. god. 

 
Predsjednik iznosi financijski plan za 2025. god. koji se nalazi u nastavku. 

Financijski plan za 2025. god. jednoglasno je prihvaćen. 

 

 Financijski plan za 2025. god. 
 

Obrazloženje financijskog plana UPŠR „Pješčana Uvala“ za 2025. godinu 
 

PRIHODI 

Za redovno poslovanje UPŠR Pješčane Uvale potrebno je u 2025. godini ostvariti prihod u 

iznosu od 41.561,00 €. Prihod se ostvaruje po osnovi članarina, dobrovoljnih donacija, 

prodajom dozvola, te uplatom kotizacija sportskih takmičenja. 

 



Za ostvarenje plana prihoda planirano je: 

• A vez – 5m 22 x 100,00 €                                                                2.200,00 € 

• B vez – 6m 24 x 160,00 €                                                                3.840,00 € 

• C vez – 8m 29 x 210,00 €                                                                6.090,00 € 

• D vez – 10m 25 x 265,00 €                                                                6.625,00 € 

• Članarina za sve članove udruge 15,00 € i dugovanja           792,09 €  

• SVEUKUPNO PRIHODI OD ČLANARINA        19.547,09 € 

• Prihodi od donacija          20.714,90 € 

• Prihodi od prodaje ribolovnih dozvola         1.299,01 € 

• Prijenos sredstava iz 2024. godine                         8.600,00€ 

 

• SVEUKUPNI PRIHODI UPŠR Pješčana Uvala                50.161,00  € 

 

 

RASHODI 

 

1.  Naknade za troškove služ. putovanja, putni nalozi                 7.923,74 € 

2.  Usluge po ugovoru o djelu (tajnik + redar)       4.837,53 € 

3.  Usluge knjigovodstva          1.582,95 € 

4.  Koncesijska naknada             569,12 € 

5.  Rashodi od članarina - koncesijska naknada 20%      4.304,34 € 

6.  Članarina HSSRM i SSRMIZ (ribolovne dozvole)         534,00 € 

7.  Bankovne usluge             300,00 € 

8.  Rashodi za materijal i energiju        3.469,70 € 

9.  Troškovi održavanja                                                  2.130,00 € 

10.  Aktivnosti sportskih sekcija           7.750,72 €  

11.  Održavanje sistema sidrenja                  15.673.57 € 

12.  Osiguranje sportske luke                    1.085,33 € 

 

 SVEUKUPNI RASHODI UPŠR Pješčana Uvala                   50.161,00  € 

 

 
 
 
 
 



 
7. Plan rada sportske sekcije za 2025 . god. 

 

Predsjednik iznosi plan rada sportske sekcije za 2025. god. koji se nalazi u nastavku. 

Plan rada sportske sekcije za 2025. god. jednoglasno je prihvaćen. 

 

Udruga kao nosioc koncesije nužna je osigurati 3 dobne kategorije natjecatelja u sportu 

kako bi bila u skladu s Zakonom o pomorskom dobru. U prethodnoj je godini udruga to 

uspjela ostvariti, te će nastaviti s istom procedurom kako bi ostala u skladu s zakonom.  

 

Od naredne godine udruga postaje punopravna članica Sportske zajednice Općine Me-

dulin, te će na temelju toga dobivati određena sredstva za svoje potrebe. Udruga će za 

proteklu 2024. godinu dobiti oko 700€ nepovratnih sredstava, dok će za narednu 2025. 

godinu ući u proračun, te dobiti sredstava ovisno o bodovima koje je udruga skupila 

kroz protekle 2 godine.  

 

Udruga se za slijedeću godinu prijavila na natječaje za eko akciju kroz koju se planira 

očistiti ne samo podmorje koje je u koncesiji udruge, već i ostatak zaljeva Pješčane 

Uvale. Ukoliko udruga prođe na natječaju, HSSRM će nam odobriti nepovratna sreds-

tva za realizaciju ovog projekta. 

 

Udruga se također prijavila za natječaj škole podvodnog ribolova. Licencirani trener 

podvodnog ribolova Dejan Micković voljan je održati školu podvodnog ribolova za uži 

krug zainteresiranih članova svih uzrasta. Ukoliko udruga prođe na natječaju, HSSRM 

će nam odobriti nepovratna sredstva za realizaciju ovog projekta. 

 

Trenutno sportska sekcija ima 3 natjecatelja na državnoj razini od kojih su dvojica (Jo-

sip Urti i Matej Njavro) članovi Hrvatske reprezentacije u podvodnom ribolovu, dok je 

treći Dejan Micković izbornik te iste reprezentacije. Sekcija također ima još nekoliko 

članova, od kojih su aktivniji Manuel Širola, Dalibor Ćus, Mateo Jakac, Eugen Miletić, 

te Robert Špigić. Glavna potreba sportske sekcije je osiguranje dovoljnog iznosa sred-

stava za učestvovanje na svim državnim natjecanjima, te pojedinim kupovima u pod-

vodnom ribolovu. Dio sredstava stečenih preko natječaja planira se utrošiti na putne 

naloge, dok se preostala sredstva planiraju za nabavku opreme za podvodni ribolov 

aktivnim članovima, te organizaciju natjecanja. Natjecateljima koji se natječu na drža-

vnoj razini poželjno je osigurati naknadu za korištenje vlastitog plovila prilikom obavlja-

nja pregleda terena i natjecanja u obliku jednog godišnjeg servisa motora plovila. Plan 

je da se kroz određeni period sportska sekcija financira kompletno od strane Županije, 

Općine, te Hrvatskog saveza za sportski ribolov na moru. 

 
 
 

 
8. Prihvaćanje zamolbi za kratkoročno pravo korištenje veza 

 
Tajnik iznosi da postoji usmeni zahtjev za vez od 8 metar, ali potrebito je podnijeti 
pismeni zahtjev, te će nakon razmatranja Upravni odbor donijeti odluku . 
 
 



 
9. Razno 

 
Predsjednik predlaže da se uplatnice za članarinu podijele za vrijeme održavanja 
Skupštine što se jednoglasno prihvaća, te će ih tajnik do tada pripremiti. 
Daje se prijedlog da se pismenim putem obavijesti korisnika veza br.78 g. Bilića o 
nepravilnostima, te da se pokrene Stegovni postupak prema korisniku veza br. 
87. gosp. Mayerhoferu zbog direktnog kršenja statuta. 
Razmatrala se i ideja da se angažira sokolar poradi prisustva velikog broja ptica u 
lučici koje prljaju plovila, te se zadužuje tajnik da kontaktira istog. 
Napominje se da se ubrza postupak oko zamjene drvenih gazišta na molovima. 
 
Svi su prijedlozi jednoglasno prihvaćeni. 
 
 
 
 
 

      Sjednica je završila u 19:00 sati                                 TAJNIK: Aldo Sandri 
 


